

# TO werkgroep

**Datum & locatie:** 21/10/2024. Online meetig. 19:00u

**Aanwezig:** Simon Plasschaert, Dirk Bogaert (TO-coordinator- verslag), Chris Vermeiren, Erik Van Nuffel, Patrick Hendrickx

**Verontschuldigd:**

## Verslag

### 1. Overzicht Seizoen 2024:

- Noodzakelijkheid van het invullen van de checklist bij HR-aanduiding. En tevens ook bijkomende informatie aan te vullen. Er zal tijdens de volgende HR-bijeenkomst nadruk op gelegd worden. Patrick vraagt of er een mogelijkheid is de checklist te koppelen in het nieuwe evaluatierapport. Blijkt niet onmiddellijk mogelijk omdat een extern bedrijf dit heeft opgebouwd. De checklist is een belangrijk onderdeel bij de voorbereiding van de wedstrijden.
- 3VL TO entrance: ook aanwezigheden van de motorrijders aanklikken (ook indien namen niet gekend zijn maar enkel aantal).
- Wisselboxen: goede opvolging, Simon zal ook nog huur via webshop aanstippen tijdens organisatorenbijeenkomst.
- Limiettijden: zeer belangrijk voor organisatoren dit te melden bij opstarten website > Inschrijvingen.
- Plan B: altijd uitwerken met LOC.
- Wisselzone tekening: vraag aan LOC om duidelijke tekening en looplijnen
- JG. Versus PV: blijkbaar reeds eerder probleem tussen beide.
- Motards alleen op pad sturen: blijkbaar enkel gangbaar in West-Vlaanderen.
- Door de toenemende workload van de HR in de voorbereiding van de wedstrijden zijn er HR die niet in de mogelijkheid (door privé en/of werk) zijn om grote wedstrijden voor te bereiden. Er zal een rondvraag worden gehouden onder de HR bij de eerste meeting.
- Een aangepaste HR opleiding (door het toegenomen werk) dringt zich op.
- Vooral nieuwe organisaties moeten vanaf begin gestuurd worden met prospectie en ondersteuning.
- Enkele officials hebben gemeld vanaf volgend jaar tijdelijk of definitief geen HR of TO te zijn (Jos De Win, Walter Keersmaeckers).
- Enkele nieuwe mensen hebben meer info gevraagd betreffende 3VL officiating, de nodige info werd reeds gemaild.
- 3VL TO Whatsap. pgroep: dit is geen social media app. maar een informatie app.

### 2. Nieuw Digitaal Evaluatierapport:

- Positieve feedback
- Gemakkelijk in gebruik
- Mogelijkheid tot uitbreiding

### 3. Voorbereiding Eindeseizoensvergadering dd. 26/10:

- Programma werd opgesteld door Simon
- Er is tijd uitgetrokken om de visie van de officials toe te lichten tijdens de organisatorenmeeting
- 

### 4. Nieuwe HR en TO:

- Gino De Wilde werd reeds bevestigd
- Lindsay en Pim worden tijdens de ESV bevestigd
- Patrick Damen is reeds bevestigd als HR
- Colin en Paul zijn ook reeds bevestigd als M+

### 5. Rondvraag nieuwe NTO/RHR:

- Joost zal gevraagd worden of hij interesse heeft om de HR-opleiding te starten
- Andere kandidaten?
- Mogelijk zal er een HR opleiding in het voorjaar van 2025 georganiseerd worden (mogelijk ook met LF3 officials)

### 6. Sportreglementen update 2025:

- Voorstellen kunnen toegestuurd worden naar Dirk, die deze zal bundelen en voorstellen tijdens de NTOC meetings.

Einde vergadering: 20:30u

Dirk Bogaert – TO coordinator